
Protokoll fört vid styrelsemöte med Envikens IF 4/9-23 

Närvaro: Michaela Wikberg Gnojek, Anders Wahlén, Patrik Staffansson, Tommy Back, Anna Olars, 

Edvin Andersmats 

Föregående protokoll 

• Tommy ska fråga Gunilla Danielsson om intresse finns för att sitta i valberedningen. 

• Mikaela undersöker vad som kan göras för att locka fler ledare då behov finns. 

• Postnord-box hos macken ska sägas upp och ersättas av postlåda i närhet till hallen. 

• Helena Jansson närvarade för att prata DAK och behov av mer folk. 

• Mattias Andersson närvarade för att diskutera budget för innebandy. De kommer höja 

träningsavgifter.  

• Möte för en heltäckande budget för föreningen bokades den 30/9 kl 09:30 hos Anna Olars. 

Både innebandy och fotbollssektionen är inbjudna. 

• Styrelsen beslutade att investera i nya larvfötter åt föreningens fyrhjuling. 

  



Valberedningen 
Micke Nordin ges som förslag utöver Gunilla Danielsson för att stärka upp valberedningen. Tommy 

kontaktar båda. 

Rapport från sektionerna 
Innebandy 

Planerar att ha en kickoff. 

Gym 

Just nu strul med att förnya taggar. Tommy försöker leta någon som kan fixa problemet med 

systemet. 

Ekonomisk rapport 
Disponibelt kapital: 221 441kr. Bekräftat att Stora Enso kommer betala fakturan för snöröjning till 

Länsberget på ca 17 000kr.  

Tommy ser till att alla styrelsemedlemmar har tillgång till föreningskontot på Bjursås sparbank. De 

som saknar behörighet är: Edvin, Anders, Patrik, Michaela. Anna ska om möjligt läggas till som 

person som kan kontrasignera. 

Hallen AB 
Man har beslutat att ta bort domarnyckeln till lärarrummet då denna dörr har varit olåst 5ggr under 

sommaren. 

DAK 
Vädret var inte på vår sida i år vilket gjorde att det inte såldes lika mycket som vi är vana med. Vi 

inväntar resultat när siffrorna är ihopräknade. Mycket av det som är oöppnat och obrutet går att 

returnera, men inte allt går att lämna tillbaka. Styrelsen berömmer alla som jobbade under denna 

väldigt regniga dag; det var bra uppslutning och alla kämpade på hårt. Det var också positiva 

tongångar under dagen, och vi är väldigt glada över att få ha en sån här aktivitetet som skapar en 

team-känsla i föreningen. 

Förväntningar på sektionssammankallande 
Nedan följer en lista på vad som förväntas av de sammankallande för alla sektionerna. 

• Läsa alla styrelsemötesprotokoll och informera övriga i sektionen. 

• Komma på höstmöte och årsmöte. 

• Lämna in verksamhetsberättelse till årsmötet. 

• Tillsammans med sektionen upprätta en budget och komma till styrelsemöte för att få 

feedback på den. 

Instagram 
Vi behöver förbättra sättet vi lägger ut inlägg på sociala medier. Tex lägga upp bättre strukturerad 

text/mindre text samt lägga upp bilder som fångar intresse. Detta för att få fler att läsa och agera på 

de inlägg som görs. Vill man få något publicerat kan man skicka ett meddelande på Facebook 

Messenger till Marit Woxmark (admin) med bild och text. 

Inför budgetmöte 
Syftet med mötet är att styrelsen ska få en bra överblick över hur ekonomin i styrelsen ser ut.  

Tommy ska LR Konsult hjälpa till att ta fram siffror på ekonomin från oktober 2022 tom september 

2023 inför mötet. 



Postbox 
Postnord-boxen på macken ska bort då den kostar mycket pengar. Tommy har fått godkänt att sätta 

upp egen postlåda uppe vid skolan. Konstituerande protokoll behövdes för att säga upp boxen, så 

detta är inte gjort ännu men kommer att göras framöver. 

 

Nästa möte: Måndag 2/10-23 kl 19:00.  

 

Edvin Andersmats 


